
 

Bestyrelsesmøde	mandag	den	8.	maj	2023	kl.	19.00	i	Klubhuset	
	
Til	stede:	Charlotte,	Jan,	Bodil,	Ulli,	Gisela,	Annette	
	
Afbud:	Lenette	
	
1) Godkendelse	af	sidste	referat	
	 Godkendt	med	følgende	kommentar:		

- Hjertestarter	–	vi	har	fået	afslag	fra	Nordea	fonden	og	fra	Tryg,	Ole	og	Lorents	arbejder	videre	
på	sagen,	evt.	købe	en	sammen	med	Petanque,	Minigolf	og	Ringriderforeningen.	

- Ang.	lys	på	pladsen.	Charlotte	har	søgt	landzonetilladelse,	der	kommer	svar	i	uge	20	
- Gisela	laver	mad	til	den	kommende	Generalforsamling.	
- Vi	sætter	ikke	hegn	rundt	om	det	nye	træningsareal	på	marken,	det	bliver	for	dyrt.	
- Der	er	sendt	rabatkoder	ud	til	alle	medlemmer	fra	Zanzion	og	Olivers.	

	
2) Post	og	nyheder	fra	DcH-Danmark	og	-Kreds	4	
- Nosework	kommer	tidligst	med	til	DM	i	2025	
- I	lands-	og	kreds	arbejdes	der	med,	hvordan	vi	kan	tiltrække	flere	frivillige.	
- Medlemstallet	i	DcH	steg	med	402	i	2022,	på	landsplan.	
- Bodil	og	Charlotte	har	været	til	Kredsgeneralforsamling.	
- Bodil	var	selv	til	Landsrådsmøde,	da	Charlotte	var	syg.	På	mødet	blev	det	vedtaget	at	der		

må	betales	for	instruktører.		
	
3) Kassereren	–	regnskab	og	medlemstal	
- Medlemstal	pr.	1.4.2023	er:	142	
- Indestående	i	sparekassen:	295.474,81	kr	

	
4) Bordet	rundt	–	Alle	

Ulli	
- 	Vi	skal	tænke	på,	hvornår	vi	vil	afholder	lydighedskonkurrencer	i	2024	–	vi	kigger	på	det	på	

mødet	i	august.	
- Vi	skal	have	lavet	en	arbejdesweekend	–	det	bliver	den	18.	og	19.	august-	Charlotte	laver	en	

indbydelse.	
- Vi	har	muligvis	ingen	dommer	til	vores	A-	konkurrence.	
- Vi	afventer	en	”lejekontrakt”	fra	Iwang	på	”marken”	–	Ulli	taler	med	ham.	

	
Bodil	

- Bodil	kontakter	de	to	ridehaller	efter	sommerferien,	ang.	den	kommende	vintertræning.	
	
Gisela	

- 	Vil	gerne	have	nogle	flere	sporpinde	–	vi	spørger	Lorents	om	han	vil	lave	nogle.	
	
Charlotte	

- Dato	for	opsætning	af	køkken	–	det	bliver	i	arbejdsweekenden	den	19.	og	20.	august.	
- Træningspladsen	er	reserveret	resten	af	2023.	
- Der	er	efter	Nose	work-konkurrencen,	opdaget	en	fejl	i	beregnerprogrammet	–	vi	har	gjort	

opmærksom	på	fejlen	og	der	er	eftersendt	en	pokal	til	Mette.	
- Vi	har	holdt	instruktørmøde	d.	23.	3-2023	
- Der	er	optaget	filmklip	til	vores	reklamefilm.	



	
	

- Der	er	oprettet	et	ekstra	hvalpehold,	som	starter	i	maj	og	afsluttes	efter	sommerferien.	
- Vi	mangler	stadig	børneattester	på	4	instruktør	–	Charlotte	har	kontaktet	de	pågældende	og	

prøver	efterfølgende,	at	indberette	dem	igen.	
	

- Vi	har	fået	en	henvendelse	fra	Jørn	Konradsen	omkring	at	blive	nose	work	instruktør	–	Lotte	og	
Helle	siger	”god”	for	ham,	så	det	siger	vi	ok	til.	

	
5) Kommende	opgaver	eller	arrangementer	(herunder	også	arrangementsudvalget)	

• Agilitystævne	–	stævnet	aflyses	i	år.	
• Sommerafslutning	–	afholdes	d.	21.6	–	Charlotte	laver	tip	en	13ér	og	

indbydelser.	
• Sommerfest	for	instruktør	og	bestyrelse	–	Gisela	bestiller	mad	hos	slagter	

Nielsen	
	

6) Vedrørende	træning	

- Dorte	har	pt.	Orlov	som	instruktør.	

- De	instruktør,	som	kører	ud	med	deres	hold,	skal	have	et	flag	i	bilen.	

- Bodil	stopper	som	instruktør	efter	sommerferien.	
	
7) Nyt	fra	websiden,	FB	og	det	nye	tilmeldingssystem	
- Alle	træningsprogrammer	ligger	nu	på	hjemmesiden.	

8) Eventuelt	

- Der	er	fællestræning	for	eftersøgning	d.	10.6-2023	

- Der	er	fællestræning	for	C-	og	B-hunde	d.	16.6-2023	på	pladsen.	

- Annette	og	Lenette	arbejder	på	at	lave	et	adfærdsforedrag	i	efteråret.	

- Charlotte	indkalder	til	et	møde	med	Ringriderforeningen	ang.	Oprydning	efter	ringriderfesten.		
	


